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D-SEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2021–09–06

Protokoll styrelsemöte S19 2021–09–06

Närvaro: Kaspian Jakobsson Ordförande
Josefin Wetterstrand Vice Ordförande
Joel Bäcker Skattmästare
David Ekblad Studierådsordförande
David Jobrant Informationsansvarig
Love Barany Cafémästare
Hannes Östergren Källarmästare
Sean Jentz Aktivitetsansvarig
Marie Ask Uggla Sexmästare
Linus Åbrink Øverphøs
Fred Nordell Revisor
Anna Qvil Revisor
Klara Tjernström Vice Näringslivsansvarig
Annie Börjesson Trivselmästare
Ellen Petersen Ordförande för D-chip
Rasmus Göransson

§1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan
12:18.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Ellen Petersen

• Klara Tjernström

• Annie Börjesson

• Rasmus Göransson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Love Barany till medjusterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll styrelsemöte S18 2021-08-30

§7 Information från
kåren

Kåren söker fortfarande heltidare. ARKAD kommer att bli både
fysiskt digitalt och de håller tummarna för att restriktionerna
ska ta och släppa så fort som möjligt.

Fullmäktigemöte förra veckan. Ingen vakant post är tillsatt, en
generalsekreterare är insatt på timmar.
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§8 Information PLCD Det behövs fler C:are för en enkät i undersökning av program-
met.

§9 Information från
kollegierna

Joel Bäcker berättade att de kommer ha färre möten.

§10 Ekonomisk status Väntar på att få in pengar. Det är ekonomiskt kaos under noll-
ningen, men går ändå bra. Bilen blir kanske dyrare än tänkt.

§11 Utskottsrapporter Cafémästaren har blivit inskiphtad. Saker har hänt i E-huset.

D-sports turneringen streamade 11 timmar och 9 minuter i sön-
dags. Det var i genomsnitt 50 personer som kollade på det.

§12 Covid-19 Inget att rapportera.

§13 Nollning Har haft nollning en vecka till. lugnare. mycket arbetare. mycket
uppskattat. ä66p uppskattat och datadagen.

§14 Omvärldsbevakning Danmark har tagit bort sina restriktioner, så de har haft konser-
ter.

§15 Motion: Inköp av
jubileumsmedalj

Rasmus Göransson presenterade motionen. Jubileumet 2022 kom-
mer behöva köpa in jubileumsmedaljer inför våren och vill göra
en provbeställning. Anledningen är att en ny medalj också inne-
bär ett nytt verktyg vars tillverkning kan ta ett bra tag. För att
garantera att medaljerna kan bli klara i tid och ha god margi-
nal vill Jubileumsgruppen därför tillverka detta redan nu. Detta
innebär att tillverkningen för den stora mängden medaljer går
mycket snabbare.

Mötet diskuterade.

Mötet beslöt att godkänna motionen i sin helhet.

§16 Val av funktionärer Rasmus Göransson presenterade hur valberedningsprocessen för
valet av Jubileumsansvarig gick till.

Mötet beslöt att välja in följande funktionär:

• Nikan Redjamond som Jubileumsansvarig

§17 Meddelanden Det har varit klagomål gällande skräphantering från huset.

Det har kommit in klagomål rörande festande i Tunaparken.
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Kaspian lyfte en fråga från Service och teknik. Frågan gällde om
D-sektionen är intresserad av att ha timanställda funktionärer
som lunchvärdar. D-sektionen är intresserad.

§18 Övrigt Trivselmästaren Annie berömde styrelsen för jobbet med likabe-
handlingsplanen. Sen lyfte hon frågan om hur vi ska arbeta med
den fortsättningsvis. Tanken var att den ska röstas in på HTM1.

SRD önskar utökad budget för mat på studiekvällar eftersom fler
dyker upp.

Det diskuterades varför caféverksamheten behövde vara ned-
stängd och om det finns något som går att göra åt saken.

§19 Veckans pickle Till allas stora sorg hade cafémästaren inte med någon pickle el-
ler ferment till styrelsemötet. Men fermenteringen från förra vec-
kan kämpar på.

Till allas lycka hade cafémästaren däremot en fun fact. En teori
till varför mänskligheten började gå över i agrikultur är att man
började baka bröd eller brygga öl.

§20 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 12:56.

Mötessekreterare

Josefin Wetterstrand
Vice Ordförande

Mötesordförande

Kaspian Jakobsson
Ordförande

Justeras

Love Barany
Cafémästare
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